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Kraamzorg  -  Aanvragen 2021

Gezinnen waar pas een kindje geboren is, kunnen een beroep doen op een vroedvrouw 
die aan huis komt. Ook kunnen ze kraamzorg aanvragen. Kraamzorg helpt gezinnen te 
wennen aan de nieuwe situatie door hulp te bieden bij de zorg voor de pasgeborene of 
door lichte huishoudelijke taken over te nemen.

Het tarief voor kraamzorg wordt berekend op basis van het inkomen en het aantal 
personen ten laste. Uit het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 647 van 11 mei 2021 
bleek dat in 2020 de vraag naar kraamzorg met ongeveer 10 procent was gedaald in 
vergelijking met 2019. De daling was te wijten aan onder meer minder beschikbaar 
personeel, maar ook aan een lagere nood aan extra ondersteuning, aangezien de partner 
door de lockdownmaatregelen thuis was of van thuis uit aan het werk was.

De gegevens van het eerste semester van 2021 zouden beschikbaar zijn vanaf februari 
2022, aldus de minister in antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 157 van 10 december 
2021.

1. Hoeveel dossiers kraamzorg werden geregistreerd in 2021? Hoe verhouden deze 
aantallen zich tot het aantal dossiers gezinszorg in die periode? Graag telkens een 
opdeling per provincie.

2. Hoeveel uren kraamzorg werden verleend in 2021? Hoeveel uren kraamzorg werd 
gemiddeld per gezin gepresteerd? Graag telkens een opdeling per provincie.

3. Hoe vaak werd in 2021 kraamzorg voor meer dan 30 uur verleend? Hoe vaak werd 
80 uur of meer kraamzorg verleend? Graag telkens een opdeling per provincie.

4. In hoeveel dossiers betaalde de gebruiker het laagste tarief voor kraamzorg in 2021? 
Graag een opdeling per provincie.

5. In hoeveel dossiers betaalde de gebruiker het hoogste tarief voor kraamzorg in 
2021? Graag een opdeling per provincie.

6. Wat was de gemiddelde bijdrage voor kraamzorg in 2021?

7. In welke mate was er in 2021 nog invloed merkbaar van de coronacrisis op de 
aanvragen voor kraamzorg?



HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN WELZIJN, 
VOLKSGEZONDHEID EN GEZIN

ANTWOORD
op vraag nr. 558 van 5 mei 2022
van KATRIEN SCHRYVERS aan WOUTER BEKE

Zoals ik u meedeelde in het antwoord op uw vraag om uitleg nr. 2841 van 5 mei 2022 over 
het gebruik en de bekendheid van kraamzorg, zullen de cijfers over kraamzorg pas begin 
juli verwerkt zijn door Zorg en Gezondheid.


